
 

Aan:      
de heer J.J. Baltes 
 
(i.a.a. de overige statenleden) 
 
 
 
 
 
 
Assen, 29 november 2007 
Ons kenmerk 48/5.1/2007012587 
Onderwerp: Beantwoording vragen ex artikel 41 Reglement van orde inzake de 
onderhoudswerkzaamheden van waterschappen 
 
 
 
Geachte heer Baltes, 
 
In uw brief van 8 oktober 2007 stelt u een tweetal vragen met betrekking tot de 
onderhoudswerkzaamheden van waterschappen. 
 
Vragen 

1. Bent u bereid bij de waterschappen aan te dringen op een evaluatie van het 
nieuwe maaibeleid en hen te verzoeken om met voorstellen te komen om de 
problematiek rondom de onkruiddruk en de verminderde doorstroomcapaciteit 
het hoofd te bieden. 

2. Provinciale Staten te informeren over de uitkomsten. 
 
Antwoord 
Door de waterschappen wordt aangegeven dat, voor het nieuwe maaibeleid, 2007 is te 
beschouwen al een overbruggingsjaar. Op korte termijn zal de gang van zaken worden 
geëvalueerd. Wij achten het maaibeleid een zaak van de waterschappen. 
 
 
Hoogachtend, 
 
gedeputeerde staten van Drenthe, 
 
 
 
 
 , secretaris , voorzitter 
Bijlage(n): 




